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 Protokół z LXXI sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 28 lutego 2024 roku 

Protokół Nr LXXI/2024 

Z Sesji Rady Powiatu z dnia 28 lutego 2024 roku 

Posiedzeniu Przewodniczył – Marek Ciąpała – Przewodniczący Rady Powiatu 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie – 10:00 

Zakończono o godzinie – 10:51 

Obecni na posiedzeniu wg listy obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2024 rok, 

b) zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Kutnowskiego na lata 2024 – 2040, 

c) uchwalenia Regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania nagród w ramach 

specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Kutnowski, sposobu 

podziału środków na nagrody oraz trybu zgłaszania kandydatów, 

d) określenia zasad udzielenia dotacji w ramach środków pochodzących z Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków na dofinansowanie inwestycji pn. „Wykonanie prac 

oraz robót budowlanych dotyczących budynku zabytkowej plebani przy kościele pw. 

Św. Wawrzyńca w Kutnie”. 

3. Zakończenie obrad. 

Punkt 1 

00:04:54 – 00:15:44 

Marek Ciąpała: 

Otwieram obrady 71 sesji Rady Powiatu Kutnowskiego. Serdecznie witam Państwa Radnych. Witam 

Zarząd Powiatu na czele ze Starostą Kutnowskim Danielem Kowalikiem. Witam pracowników 

Starostwa. Witam zaproszonych gości w osobach Pana Kazimierza Ciążelę oraz Pana Andrzeja 

Stelmaszewskiego, Redaktora Naczelnego Powiatowego Życia Kutna. Na 21 radnych biorących udział 

w sesji, obecnych jest 16 radnych. Tym samym stwierdzam prawomocność obrad. Chciałem Państwa 

Radnych poinformować, iż w dniu 22 lutego 2024 roku wpłynął wniosek od Zarządu do 

Przewodniczącego Rady z prośbą o zwołanie sesji na podstawie artykułu 15, ust. 7 ustawy z dnia 5 

czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym z przedstawionym porządkiem obrad. 

(Przewodniczący odczytuje wniosek od Zarządu, który stanowi załącznik do protokołu.) 

Szanowni Państwo, podczas dzisiejszej sesji będzie miało miejsce szczególne wydarzenie, jakim jest 

uhonorowanie medalem „Zasłużony dla Powiatu Kutnowskiego” Pana Kazimierza Ciążeli. Przedstawię 

teraz Państwu wniosek wraz z uzasadnieniem. 

(Przewodniczący odczytuje wniosek, który stanowi załącznik do protokołu.) 
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Teraz bardzo serdecznie zapraszam Starostę Kutnowskiego, jak również Pana Kazimierza Ciążelę 

przed prezydium w celu uhonorowania medalu… medalem „Zasłużony dla Powiatu Kutnowskiego”, 

ale wcześniej odczytam akt nadania. 

(Przewodniczący odczytuje akt nadania, który stanowi załącznik do protokołu.) 

(Starosta Kutnowski wręcza medal Kazimierzowi Ciążeli.) 

Proszę bardzo, to jest pierwsze i zapraszamy Pana Kazimierza Ciążelę do mównicy, bardzo serdecznie. 

00:16:05 – 00:22:57 

Kazimierz Ciążela: 

Mam nadzieję, że słychać. Szanowni Państwo, oczywiście wiedziałem nieco wcześniej o oczekającej 

mnie dzisiaj uroczystości, no ale nie przygotowałem żadnej mowy dziękczynnej, dlatego też to, co 

teraz powiem, będzie całkowicie spontaniczne i całkowicie szczere. Tak się akurat składa, że za 5 dni, 

w najbliższą niedzielę kończę 89 lat. To może być przesłanka do zapisa… do zapisania swoistego 

rekordu, bo sądzę, że Wysoka Rada takiego starego człowieka to jeszcze nie odznaczała. Tym większy, 

że tak powiem, zaszczyt dla mnie. Proszę Państwa do rzeczy, urodziłem się w Kutnie, to zresztą z 

przesłania, które tutaj było wygłoszone wiadomo. Tu przeżyłem II wojnę światową i w okolicy, tu 

przez całe życie, za wyjątkiem krótkiego okresu czasu, (nieczytelny zapis) epizodu ze studiami, żyłem, 

(nieczytelny zapis), pracowałem, działałem, przechodziłem jak wszyscy z mojego pokolenia zresztą 

bardzo różne zakręty dziejowe, bardzo różne czasy, ba nawet różne ustroje i okazało się, że we 

wszystkich tych ustrojach moja działalność oceniana była pozytywnie. Stąd cały szereg moich 

odznaczeń, w tym zaszczytne Krzyże Zasługi Rzeczypospolitej. Nie bez kozery mówiono tutaj o… o 

łowiectwie, bowiem myśliwym jestem od 61 lat. Coś się zacięło, tak? Od 61 lat i… i mam… miałem 

zaszczyt być, jako jedyny z tego naszego regionu, członkiem Naczelnej Rady Łowieckiej przez lat 10. 

21 lat byłem prezesem najstarszego kutnowskiego koła, co powodowało stały, że tak powiem, stałą 

łączność z zarządami, z radami gmin, a przede wszystkim tych gmin, na terenie, których 

dzierżawiliśmy obwody. Byłem także przez lata dyrektorem, a potem prezesem Spółdzielni 

Transportu Wiejskiego, a to owocowało współpracą ze wszystkimi na terenie powiatu gminnymi 

spółdzielniami, ale nie ta działalność została doceniona przez Wysoką Radę, a działalność 

publicystyczna. Tu była mowa o tych 10 książkach. Ja nie jestem członkiem żadnego związku literatów 

absolutnie. Ostatnia moja książeczka została, a to czwarty tomik rymowanek, została wydana w 

grudniu ubiegłego roku. Od ponad 20 lat społecznie współpracuję z „Powiatowym Życiem Kutna” i to 

chyba była inspiracja główna wywołana przez Redaktora Naczelnego tegoż pisma obecnego 

(nieczytelny zapis) doktora Stelmaszewskiego przesłanką do… do przyznania mi tego… tego 

zaszczytnego wyróżnienia. No tu sobie, że tak powiem, pozwolę na… na… na pewną dygresję. Ja 

zostałem przez Zarząd Główny Polskiego Związku Łowieckiego nagrodzony za publikację w tym… w tej 

gazecie dotyczącej łowiectwa, a Redakcja jak została nagrodzona przez Radę Powiatu? Przecież to jest 

gazeta, która ponad ćwierć wieku w tysiącach egzemplarzy swoim czytelnikom daje bezpłatną gazetę. 

Ostatnio do mnie doszły słuchy, no może Andrzej to sprostuje, może nie, że… że… że… redakcja 

(nieczytelny zapis) no byłoby niepowtarzalnym błędem, no… no… no… ogromną stratą, gdyby na… na 

dziennikarskiej mapie Ku… mapie Polski zniknął ten tytuł. Mam nadzieję, że… że… że… Rada Powiatu 

do tego nie dopuści i pomyśli o jakimś… o jakimś wyróżnieniu właśnie tejże Redakcji. Ja osobiście 

bardzo, bardzo serdecznie dziękuję Wysokiej Radzie. Dziękuję Panu Przewodniczącemu Ciąpale za to, 

że uznaliście mnie Państwo godnym noszenia odznaki, tej honorowej odznaki, zaszczytnej odznaki  
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Powiatu Kutnowskiego. Mam przekonanie, że… że mieszkańcy tego powiatu, a szczególnie ci siedzący 

tutaj za stołami, mają prawo być dumni z naszego bogatego, z naszego pracowitego Powiatu. Za 

bardzo niedługo, bo… bo za chwilę, za trochę ponad miesiąc zbliżają się wybory do samorządów. 

Wszystkim Państwu, którzy mają ambicję startowania w tych zawo… odwagę startowania w tych 

zawodach, ambicję działania na rzecz społeczności lokalnej, życzę… życzę dużych… dużych sukcesów.  

No niech wygrają najlepsi. Wspomniana tu była moja ostatnia książeczka. Ja ją specjalnie 

przyniosłem, bowiem na jej okładkach są… ulokowałem symbole. Jest symbol przeszłości - Pałac Saski 

i jest symbol przyszłości - moje prawnuczki. Chciałbym, żeby ta książeczka stała się symbolem mojej… 

mojego uznania i podziękowania dla władz Powiatu Kutnowskiego, dlatego jeżeli zechcą Panowie 

przyjąć, wręczę je Panu Przewodniczącemu i Panu Staroście. Dziękuję. 

00:23:02 – 00:23:07 

Marek Ciąpała: 

Bardzo… bardzo serdecznie dziękuję naszemu juniorowi i zarządzam 5-minutową przerwę. 

Punkt 2a 

00:30:02 – 00:30:22 

Marek Ciąpała: 

Wznawiam obrady po przerwie. Przechodzimy do realizacji punktu 2a. Jest to podjęcie uchwały w 

sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2024 rok. Projekt uchwały otrzymali Państwo 

wraz materiałami na sesję. Proszę Panią Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

00:30:23 – 00:42:03 

Jolanta Skowrońska: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

powiatu na 2024 rok jest związany ze zmianą w planie dochodów, w planie przychodów, w planie 

wydatków oraz dotacji udzielonych z budżetu powiatu. Ponadto zmienia się wynik budżetu poprzez 

wprowadzenie przychodów, które zostaną omówione adekwatnie do poszczególnych załączników.  

Dochody ulegają zwiększeniu o kwotę 26 871 344,80 zł. Po pierwsze, wprowadza się udzieloną 

dotację z gminy Bedlno na realizację zadań na przewozy autobusowe - kwota 13 100. Wpłynęła 

darowizna z parafii św. Wawrzyńca na wkład własny do zadania inwestycyjnego w kwocie 26 500, 

subwencja oświatowa w kwocie 10 697 373 zł, subwencja rozwojowa w kwocie 1 552 092 zł. 

Wygenerowały się z tytułu kapitalizacji odsetek od rachunku… na rachunku od środków Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych w kwocie 14 645,51 zł. Następnie Zespół Szkół nr 2 realizujący projekt 

Erasmus Plus pod nazwą „Język Angielski i Język Współczesnego Nauczyciela” - środki 128 634,29 zł. 

Jeżeli chodzi o dochody majątkowe, wprowadza się kwotę 13 149 000 z Polskiego Ładu oraz na 

fotowoltaikę - 1 260 000. Przychody ulegają zwiększeniu o łączną kwotę 10 956 344,28 zł, z czego 

przychody jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych środków pieniężnych na 

rachunku budżetu w kwocie 2 012 546,36 zł. Następnie przychody z tytułu programów 

finansowanych ze środków Unii Europejskiej w kwocie 10 902,00 zł, wolne środki - 5 522 489,19 zł i 

nadwyżka z lat ubiegłych w kwocie 3 410 406,73 zł. Przychody po zmianach stanowią łączną kwotę 

21 746 344,28 zł. Gro wydatków w załączniku nr 3 dotyczy zadań inwestycyjnych i pozwolę najpierw 

omówić zadania inwestycyjne. I tak po pierwsze, ulega zwiększeniu dotychczasowe zadanie pod  
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nazwą „Modernizacja dróg nr 2142E, 2140E, 2133E, 2134E” o kwotę 82 308,29 zł oraz „Modernizacja 

dróg powiatowych nr 2172E, 2110E i 2161E” o kwotę 433 982,98 zł. Następnie środki z Polskiego 

Ładu na te same drogi w kwocie łącznej 13 149 000. Dotychczasowe zadanie pod nazwą „Dostawa 

bazy danych dla miasta Kutno” ulega zwiększeniu o kwotę 154 512 zł. Wprowadza się nowe zadanie 

pod nazwą „Modernizacja ewidencji gruntów i budynków dla obrębów ewidencyjnych Grod… 

Grodno, Lipiny, Miksztal, Niechcianów, Nowe Ostrowy w gminie Nowe Ostrowy” w tym roku na 

kwotę 1 000 zł. Jest to zadanie dwuletnie wykazane w przedsięwzięciach do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. I zdejmuje się dotychczasowe zadanie pod nazwą „Modernizacja ewidencji gruntów i 

budynków dla trzech obrębów Imielinek, Ostrowy, Zieleniec w gminie Nowe Ostrowy” na kwotę 125 

512 zł. Następnie dotychczasowe zadanie pod nazwą „Remont pomieszczeń wraz z wyposażeniem” 

ulega zwiększeniu o kwotę 210 902 zł. Zgodnie ze złożonym wnioskiem przez Powiatową Straż 

Pożarną dotyczące zadanie zostaje zdjęte, a przełożone na zadania bieżące, brzmiało ono „Remont 

oraz zakup wyposażenia do pomieszczeń związanych z obsługą zgłoszeń wchodzących w dokumenty 

Powiatowej Straży Pożarnej w Kutnie” w kwocie 150 000 zł. Zwiększa się rezerwę inwestycyjną o 

kwotę 1 090 555 zł. Następnie dotychczasowe zadanie pod nazwą „Malowanie klatek schodowych w 

budynku II LO w Kutnie” ulega zwiększeniu o kwotę 60 000 zł. Wprowadza się kwotę na 

zabezpieczenie wkładu własnego do zadania pod nazwą „Termomodernizacja budynku Kutnowskiego 

Szpitala Samorządowego w Kutnie” - zwiększenie o 4 600 000 zł. Następnie wprowadza się zadanie 

pod nazwą „Przebudowa infrastruktury w budynku Kutnowskiego Szpitala Samorządowego” w 

kwocie 10… przepraszam, 910 406,73 zł. Dotychczasowe zadanie pod nazwą „Częściowa wymiana 

pokrycia dachowego w Domu Pomocy Społecznej w Woli Chruścińskiej ulega zwiększeniu o 300 000 zł 

oraz nowe zadanie pod nazwą „Zakup i montaż zestawu trzech kotłów elektrycznych w kuchni Domu 

Pomocy Społecznej w Woli Chruścińskiej” - kwota 23 000 zł. Następnie „Budowa instalacji 

fotowoltaicznych w Zespole Szkół nr 1, 2, 3,  I i II LO, Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym nr 

1, Bursie nr 1, Zespole Szkół w Żychlinie oraz w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii w Żychlinie i 

Domu Pomocy Społecznej przy ulicy Oporowskiej”. Zadanie wprowadza się na kwotę 940 360 zł. 

Jeżeli chodzi o wkład własny i z rządowe… z Polskiego Ładu - zwiększenie o 1 260 000 zł. I ostatnie 

zadanie, które ulega zwiększeniu dotychczasowe pod nazwą „Wykonanie prac oraz robót 

budowlanych dotyczących budynku zabytkowej plebanii przy kościele św. Wawrzyńca - wkład własny 

26 500 pochodzący z darowizny, którą przedstawiłam w dochodach. Kolejne załączniki dotyczą 

przedstawienia środków, które po pierwsze pochodzą z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, 

mianowicie z przychodów, które wcześniej, w latach poprzednich wpłynęły w kwocie 895 761,22 zł i z 

kapitalizacji odsetek od środków na tym rachunku w kwocie 14 645,51 zł. Te dwie kwoty stanowią 

pokrycie wydatków finansowanych z przychodów i dochodów w… w kwocie ogółem 910 406,73 zł. 

Podobnie załącznik nr 6 dotyczący Polskiego Ładu, przedstawienie dochodów i wydatków 

niefinansowanych w łącznej kwocie środki otrzymane z Polskiego Ładu - 59 399 882,44 zł i tożsama 

kwota po stronie wydatków na zadania wyszczególnione. Po pierwsze, wydatki na… na modernizację 

dróg powiatowych w kwocie - 7 065 000, również modernizacja dróg - 6 084 000, następnie kolejna 

modernizacja drogi - 4 998 000, termomodernizacja budynku Kutnowskiego Szpitala - 25 500 000 zł i 

fotowoltaika – 2 mln 660… 2 660 000 zł. Kolejny załącznik przedstawia dochody i wydatki realizowane 

w ramach ustawy „Prawo geodezyjne i kartograficzne” po stronie dochodów i wydatków kwotę 930 

000. I ostatni załącznik dotyczy zmian w planie dotacji udzielonych z budżetu powiatu na 2024 rok i 

po pier… po pierwsze, są to środki, które wpłynęły na pomoc obywatelom Ukrainy, po pierwsze dla 

Technikum Zakładu Doskonalenia Zawodowego w Warszawie - Centrum Kształcenia w Kutnie - kwota 

1 771 zł, Stowarzyszenie Przyjaciół Szkół Katolickich - 845 zł, Policea… 53 zł. Następnie Branżowa 

Szkoła I stopnia Zakładu Doskonalenia Zawodowego - 1 842 zł. Dla również Stowarzyszenia Przyjaciół  
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Szkół Katolickich, jeżeli chodzi… ana z dotacją dla zgromadzenia sióstr Albertynek na prowadzenie 

Domu Pomocy Społecznej - zmniejszenie o kwotę 73 584 zł i dla Polskiego Stowarzyszenia „Koło w 

Kutnie” - zwiększenie o 9 333 zł, „Koło w Żychlinie” - 8 000 zł, dla Powiatu Kutnow… Gostynińskiego - 

zwiększenie o 266 zł. To są środki na prowadzenie warsztatów terapii zajęciowej. I to są wszystkie 

zmiany, jeżeli chodzi o przedmiotowy projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

powiatu na 2024 rok. Dziękuję. 

00:42:04 – 00:43:50 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję Pani Skarbnik. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w przedmiotowej sprawie? 

Nie widzę. Przechodzimy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał nazwiska kolejno Państwa 

radnych, prosząc o oddanie głosu „Jestem za”, bądź „Jestem przeciw”, bądź „Wstrzymuję się od 

głosu”. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Wstrzymuję się 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: … 

Artur Gierula: Przeciw 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem przeciw 

Marek Jędrzejczak: Wstrzymuję się 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Wstrzymuję się 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: … 

Bartosz Serenda: Za 

Jacek Sikora: … 

Andrzej Szarwas: Za 

Jacek Urbaniak: … 

Tomasz Walczewski: Za 
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Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 12 głosach za, 2 
głosach przeciwnych i 3 wstrzymujących. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 375/71/2024 w sprawie 
wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2024 rok. 

Punkt 2b 

00:43:51 – 00:44:15 

Marek Ciąpała: 

Kolejny punkt, punkt 2b jest to podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o uchwaleniu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kutnowskiego na lata 2024-2040. Projekt uchwały 

otrzymali Państwo z materiałami na sesję. Proszę Panią Skarbnik Jolantę Skowrońską o omówienie 

projektu uchwały. 

00:44:16 – 00:45:26 

Jolanta Skowrońska: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej jest związany z dostosowaniem kwot po stronie dochodów, wydatków, wyniku budżetu 

oraz przychodów. I plan po zmianach dochodów stanowi kwotę 262 411 524,87 zł. Plan wydatków po 

zmianach to kwota 283 266 479,93 zł. Wynik budżetu jest deficytem i stanowi kwotę 20 859 955,06 

zł. Przychody po zmianach stanowią kwotę 21 746 340… 746 000, przepraszam, 344,28 zł. Rozchody 

nie ulegają zmianie. Pozostają na dotychczasowym poziomie w kwocie 891 389,22 zł. Dziękuję. 

00:45:27 – 00:47:02 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję Pani Skarbnik. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę. Przechodzimy do 

głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska Państwa Radnych. Proszę o oddanie głosu 

„Jestem za”, bądź „Jestem przeciw”, bądź „Wstrzymuję się od głosu”. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Wstrzymuję się 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: … 

Artur Gierula: Przeciw 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem przeciw 

Marek Jędrzejczak: Wstrzymuję się 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 
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Edyta Ledzion: Wstrzymuję się 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: … 

Bartosz Serenda: Za 

Jacek Sikora: … 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: … 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 12 głosach za, 2 

głosach przeciwnych i 3 wstrzymujących. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 376/71/2024 w sprawie 

zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kutnowskiego na lata 2024-

2040. 

Punkt 2c 

00:47:03 – 00:49:08 

Marek Ciąpała: 

Kolejny punkt do realizacji jest to punkt 2c. Jest to podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia 

Regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania nagród w ramach specjalnego funduszu 

nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Kutnowski, sposobu podziału środków na nagrody oraz trybu zgłaszania 

kandydatów. Projekt uchwały otrzymali Państwo z materiałami na sesję. Czy ktoś z Państwa chciałby 

zabrać głos w przedmiotowej sprawie? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania imiennego. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Za 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: … 

Artur Gierula: Za 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem za 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 
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Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: … 

Bartosz Serenda: Jestem za 

Jacek Sikora: … 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: … 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 17 głosach za, głosów 
przeciwnych i wstrzymujących nie było. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 377/71/2024 w sprawie 
uchwalenia regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania nagród w ramach specjalnego 
funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych, dla których 
organem prowadzącym jest Powiat Kutnowski, sposobu podziału środków na nagrody oraz trybu 
zgłaszania kandydatów. 

Punkt 2d 

00:49:09 – 00:51:07 

Marek Ciąpała: 

Kolejny punkt 2d jest to podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji w ramach 

środków pochodzących z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na dofinansowanie inwestycji 

pod nazwą „Wykonanie prac oraz robót budowlanych dotyczących budynku zabytkowej plebanii przy 

kościele pod wezwaniem św. Wawrzyńca”. Projekt uchwały otrzymali Państwo z materiałami na 

sesję. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania imiennego. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Za 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: … 

Artur Gierula: Za 

Zdzisław Góreczny: Jestem za 

Marek Jankowski: Jestem za 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 
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Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: … 

Bartosz Serenda: … 

Jacek Sikora: … 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: … 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 16 głosach za, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących nie było. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 378/71/2024 w sprawie 

określenia zasad udzielania dotacji w ramach środków pochodzących z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków na dofinansowanie inwestycji pod nazwą „Wykonanie prac oraz robót 

budowlanych dotyczących budynku zabytkowej plebanii przy kościele pod wezwaniem św. 

Wawrzyńca w Kutnie”. 

Punkt 3 

00:51:08 – 00:51:28 

Marek Ciąpała: 

Szanowni Państwo, punkt nr 3 brzmi: zakończenie obrad. Wyczerpaliśmy dzisiejszy porządek obrad. 

Dziękuję wszystkim Państwu za udział w sesji. Zamykam obrady LXXI sesji Rady Powiatu 

Kutnowskiego. Szanowni Państwo jeszcze jeden… 

 

Sesja nagrana była na płycie CD opisanej LXXI Sesja Rady Powiatu Kutnowskiego z dnia 28 lutego 

2024 roku. 

Protokołowała: 

Monika Gawryszczak 
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